



HURTIGRUTEN EXPLORER



OUR EXPEDITION TEAM

Olav Orheim

Glaciologist / 冰川学家

EN As glaciologist and climatologist Olav has led numerous scientific expeditions in the Arctic and Antarctica. He was Managing Director of Norwegian Polar Institute 1993 to 2005 and administrated polar research at the Research Council of Norway from 2005 to 2012. Born in Bergen, he acquired

CHN 作为一名冰川学家和气候学家，奥拉夫（Olav）领导了无数南北极的科学探险队。他曾在1993年到2005年间担任挪威极地研究所的主任，2005年至2012年间在挪威科学研究院主管极地科学研究工作。出生在挪威卑尔根（Bergen），他在

his PhD in glaciology at Ohio State University studying the glacier history at Deception island. He worked for four decades at the Norwegian Polar Institute. In parallel he held a professorate in glaciology at the University of Bergen for nearly two decades. Olav was instrumental in the establishment of Norway's

Ohio State University 攻读南极 Deception 岛的冰川历史专业并获得了他的冰川学博士学位。他在挪威极地所一共工作了48年。同时，他在卑尔根大学担任了20多年的冰川学教授。他对挪威在南极建立的永久科学考察站有着突出的贡献。他还在 Fjærland 成

permanent Antarctic station. He initiated the Norwegian Glacier Museum at Fjærland and the visitor center Polaria at Tromsø. He is presently the chairman of the board of the FRAM museum at Oslo and GRID-A in Arendal.

Olav has received the Royal orders of St. Olav from Norway, and St. Charles from Monaco.

立了挪威冰川博物馆，在 Tromsø 建立了一个极地游客中心。他目前是奥斯陆前进号博物馆的董事会主席。由于他的突出贡献，被挪威皇室授予圣奥拉夫称号，同时被摩纳哥皇室授予圣查尔斯的称号。